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Sudeći po anketi našeg lista, Starčevci baš i ne vole televizijsku rijaliti formu.   S obzirom na to
da se televizije hvale velikom gledanošću, pitanje je da li je baš to tako jer je teško pobeći od
ovakvih jeftinih tv programa

    Divna Stojanović:
  - Slabo gledam takve programe. Ne svidja mi se to što se emituje na televiziji ali verujem da se
mnogima to dopada i da provode sate ispred televizora.
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